

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銀獎 Silver Award

酒店及康樂會所
Hotels and Recreational Clubs



香港康得思酒店
Cordis, Hong Kong

秉持「綠色康得思·由我創造」的宗旨，香港康得思酒店致力在酒店每個地方，與客人及員工攜手以創新方法實踐環保，包括推行以「減少、重用和循環再造」為原則的綠色行動及發展環保科技，履行酒店對環境保護的承諾。

Upholding the mission of "Greening our place starts with me", Cordis, Hong Kong is dedicated to collaborate with its guests and staff in going green innovatively at every corner of the Hotel, including putting forward green actions with the principle of "Reduce, reuse and recycle" and developing environmental technology, so as to fulfill the Hotel's environmental commitment.



協助於鄰近的熟食中心推動廚餘及玻璃樽回收。
Assisting in the implementation of food waste and glass bottles recycling in the public cooked food market nearby.



透過推廣手機應用程式「PressReader」取代向住客派發傳統雜誌 / 報紙，以及採用無紙化系統辦理入住手續，從而減少消耗紙張。

Reducing paper consumption through promotion of "PressReader" mobile application instead of providing hardcopy magazines / newspaper to guests and adoption of paperless check-in system.



提供由海洋管理委員會或水產養殖管理委員會認證的可持續海鮮，並開始提供由植物製造的「新豬肉」，以宣揚低碳飲食的概念。

Providing sustainable seafood certified by Marine Stewardship Council or Aquaculture Stewardship Council and starting to provide plant-based Omnipork to promote low carbon dining concept.